

From the Editor

Editing Volumes 2 and 3 of *TESL Canada Journal* has been rewarding for me and for the other members of the Editorial Board, Antoinette Gagné (*In the Classroom*) and Wendy Allen (*Reviews*). We have come to know many colleagues across Canada, working together to make the *Journal* valuable to the whole language teaching community. We have learned from the many papers we have received and reviewed—both those that were published and those that were not. We want to thank those who submitted papers, the Administrative Board, the Review Board members, the Contributing Editors and other colleagues and friends whom we buttonholed to help with the thousand and one volunteer tasks that get the *Journal* out.

We wish to say a special personal word of thanks to Heidrun Ryan, the clerical secretary in Montreal who has helped keep order when chaos threatened.

The next regular issue of the *Journal* will be edited by members of the new Editorial Board in British Columbia: Kelleen Toohey, Editor; Deborah Smith, Assistant Editor; Eileen LeGallais and Maureen Seesahai, *In the Classroom* Editors; Mary Selman, *Reviews* Editor; and Barbara Richards, *Perspectives* Editor. We wish them the best as they work to make the *Journal* even better.

Meanwhile, the work is continuing on a special issue of the *TESL Canada Journal* which will be a collection of papers presented at the TESL Canada/TESL Ontario meeting in Toronto in November 1985 and will be dedicated to the memory of our friend and colleague Ian Gertsbain.

Patsy M. Lightbown
Concordia University

Mot de la Rédactrice

La rédaction des tomes 2 et 3 de la Revue TESL du Canada a été une expérience enrichissante pour moi et pour les autres membres du Comité de rédaction: Antoinette Gagné (En classe) et Wendy Allen (Comptes rendus). Nous avons pu connaître bien des collègues qui, à travers le Canada, travaillent ensemble pour assurer que la Revue soit une ressource avantageuse à toute la communauté enseignante dans le domaine des langues secondes. Nous avons beaucoup profité de la lecture des manuscrits que nous avons reçus—ceux que nous n'avons pas publiés aussi bien que ceux qui ont paru dans les pages de la Revue. Nous tenons à remercier nos collègues qui ont présenté leurs manuscrits pour notre considération. Nous remercions aussi les membres du Comité administratif, les membres du Comité consultatif, les Rédacteurs régionaux, et de nombreux collègues qui nous ont aidées à faire les mille et une tâches essentielles à la parution de la Revue.

Nous voulons remercier très chaleureusement Madame Heidrun Ryan, soutien administratif à Montreal. Nous avons souvent fait appel à sa patience et à son attention aux détails.

Les tomes 4 et 5 de la Revue seront rédigés en Colombie Britannique par les membres du nouveau Comité de rédaction: Kelleen Toohey, Rédactrice; Deborah Smith, Assistante à la rédactrice; Eileen LeGalais et Maureen Seesahai, Rédactrices "En classe"; Mary Selman, Rédactrice des Comptes rendus; et Barbara Richards, Rédactrice de "Perspectives." Nous leurs souhaitons toutes les chances pour rendre la Revue encore meilleure.

A present le travail continue sur un numéro spécial de la Revue qui sera une collection des communications présentées au congrès TESL Canada/ TESL Ontario qui a eu lieu à Toronto en novembre 1985. Ce numéro sera dédié à la mémoire de notre ami et collègue Ian Gertsbain.

*Patsy M. Lightbown
Université Concordia*